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   Sociálna komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

    Košice: 02.06.2022 

    Číslo:   3665/2022/OSV/13118 

    Vybavuje: Ing. Emília Molnárová 

                         email: emilia.molnarova@vucke.sk 

                                      telefón: 055 – 72 68 285 

 

ZÁPISNICA 

 

z 28. rokovania Sociálnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 02.06.2022 

 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 310 (2. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

3. Informatívna správa o Geoportáli Košického kraja 

4. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2022 

5. Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2022 

6. Informatívna správa  o činnosti DCKK - presun z poslednej Sociálnej  komisie 

7. Návrhy, podnety a požiadavky 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

 

K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predsedníčka komisie PhDr. Jana Cibereová sa ospravedlnila z neúčasti a poverila 

vedením komisie JUDr. Mgr. Ladislava Rovinského. Tajomník komisie Ing. Vladimír Pauco 

sa ospravedlnil z neúčasti a poveril zastupovaním PhDr. Vladimíru Maršalekovú. 

Predsedajúci  JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský po privítaní prítomných členov komisie a hostí 

otvoril 28. rokovanie komisie. Z celkového počtu 25 členov komisie je prítomných 12 členov 

komisie, čo nie je nadpolovičná väčšina a komisia nie je uznášaniaschopná. Svoju neúčasť  

na 28. rokovaní komisie ospravedlnili: PhDr. Jana Cibereová, Mgr. Imrich Bakši,  

MUDr. František Farkaš, MVDr. Jozef Figeľ, JUDr. Jaroslav Hlinka, Karol Horník,  

Ing. Ján Kokarda, MUDr. Renáta Lenártová, PhD., MUDr. Ján Sekáč, MUDr. Iveta Fulková, 

Mgr. Mária Bálintová, MBA, RNDr. Lýdia Sidivárová.  
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Z 28. rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia 

zápisnice.  

 

Záver: Predsedajúci skonštatoval, že komisia nie je uznášaniaschopná, a že o jednotlivých 

bodoch programu sa nebude hlasovať. Požiadal členov komisie o odsúhlasenie programu 

rokovania. Prítomní členovia s programom rokovania súhlasili. 

 

Prítomní: 12 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

Vyjadrenie: Plnenie uznesení splnené.  

  

Diskusia:  Komisia berie na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek z komisie.  

 

 

K bodu č. 3: 
Informatívna správa o Geoportáli Košického kraja 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavil Ing. Martin Pukančík 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský ohľadom získavania dát. Jeho 

dotazy zodpovedal Ing. Pukančík. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu. 

 

Prítomní: 12 

 

K bodu č. 4: 

Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok  
 

Vyjadrenie: Materiál prečítal JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, z vypracovanej správy, ktorú 

vyhotovila Ing. Agáta Šafráneková 

 

Diskusia: doc. PhDr. Ing Lýdia Lešková, PhD. sa zapojila do diskusie ohľadom  

ekonomických oprávnených nákladov na jedného klienta, ktoré musia každoročne 

zverejňovať a posielať na úrad KSK, JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský jej oponoval, (KSK nevie 

aké majú ekonomické oprávnené náklady na jedného klienta). Ing. Cyril Korpesio KSK 

zverejnilo svoje náklady na jednotlivé druhy služieb, dávajú dokopy DSS, špecializované 

zariadenia a nikto nevie ako sa to rozdelilo.  JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský bude žiadať aby 

sa vážne touto témou zaoberal úrad KSK. Značná časť sociálnych služieb je neverejným 

poskytovateľom. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu. 

 

Prítomní: 12 
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K bodu č. 5: 

Plán úloh komisií Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. polrok 2022 

 

Vyjadrenie: Materiál predstavil JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 

 

Diskusia: Neprebehla žiadna diskusia. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu. 

 

Prítomní: 12  

 

K bodu č. 6: 

Informatívna správa  o činnosti DCKK - presun z poslednej Sociálnej  komisie 

  

Vyjadrenie: Materiál predstavila Miroslava Langerová  

 

Diskusia: Ing. Šuleková spolu s Mgr. Zummerovou vyjadrili vďaku a podporu 

dobrovoľníctvu. Do diskusie sa zapojil JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský ohľadom prispievania  

rozvoja firemného dobrovoľníctva, a ako by sa dalo prispieť k dobrovoľníctvu  na báze 

sociálnych služieb. Dotazy zodpovedala pani Langerová. 

 

Záver: Predsedajúci ukončil diskusiu. 

 

Prítomní: 12 

 

K bodu č. 7: 

Návrhy, podnety a požiadavky 

 

K bodu č. 8: 

Rôzne 

 

K bodu č. 9: 

Záver 

Predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie  

sa uskutoční na Úrade Košického samosprávneho kraja, termín a miesto konania bude 

upresnený v pozvánke.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

Ing. Vladimír Pauco 

tajomník komisie v zastúpení  

PhDr. Vladimíra Maršaleková 

...................................................... 

PhDr. Jana Cibereová 

predsedníčka komisie v zastúpení  

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 
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